
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 12. 10. 2023, 18.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš
(dále jen předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční
listiny je přítomno 5 zastupitelů, tj. 71 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Jana Beracková, Mgr. Jakub Tláskal, Blanka
Šubrtová, MUDr. Růžena Potočková.
Nepřítomní zastupitelé: Monika Lachmanová, Petr Tláskal.

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Jana Be-
racková a Blanka Šubrtová.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 30. 8. 2023:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze
zastupitelstva ze dne 30. 8. 2023. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a před-
sedající navrhl zápis schválit.

Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze
Zastupitelstva obce ze dne 30. 8. 2023.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 12. 10. 2023:
Předsedající navrhl schválit program, který byl uveden na pozvánce: Zastupitelstvo obce
Slavětín nad Metují schvaluje program zasedání 12. 10. 2023.

1. Příprava výběrového řízení na stavbu obecní FVE

2. Projednání navýšení záloh na energie v obecních bytech

3. Revize a schvalování obecních vyhlášek o poplatcích

4. Úprava a schválení směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

5. Revize obecních vyhlášek

6. Ostatní

7. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 (program schůze) bylo schváleno.
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1. Příprava výběrového řízení na stavbu obecní FVE

Předsedající seznámil zastupitele s aktuálním stavem přípravy projektu stavby FVE na č. p. 83
a č. p. 69. V tuto chvíli je podána žádost o dotaci a dotace se předpokládá ve výši 50 %
nákladů. Předsedající předložil odhad nákladů na realizaci obou projektů. Poté požádal za-
stupitele o seznam firem, které by bylo vhodné oslovit na realizaci tohoto projektu.

2. Projednání navýšení záloh na energie v obecních bytech

Předsedající předložil zastupitelům vyúčtování elektřiny na obecních bytech a požádal je
o schválení zvýšení záloh na elektřinu o 500 Kč. Jiný návrh nebyl podán.

Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zvýšení záloh
na obecních bytech v č. p. 69 o 500 Kč a pověřuje starostu sepsáním dodatků k nájemním
smlouvám.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

3. Revize a schvalování obecních vyhlášek o poplatcích

Jakub Tláskal seznámil zastupitele s potřebou aktualizovat poplatkové vyhlášky do konce
roku 2023 a navrhl jejich revizi, resp. úpravu výše poplatku. Poplatkové vyhlášky jsou v tuto
chvíli v obci dvě a to: Vyhláška o místním poplatku z pobytu a Vyhláška o místním
poplatku ze psů. Jakub Tláskal seznámil zastupitele s aktuální výší poplatku. Jakub Tlás-
kal předložil připravené návrhy jednotlivých vyhlášek tak, aby odpovídali nové legislativě.
Nejdříve bylo hlasováno o zachování těchto vyhlášek. Poté vyzval zastupitele k úpravě výše
poplatků. O jednotlivých návrzích na výši poplatku a novém znění vyhlášek nechal hlasovat.

Návrh usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zachování vy-
hlášky o místním poplatku ze psů.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 6: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje nové znění vy-
hlášky o místním poplatku ze psů a stanovuje poplatek ve výši:

• 50 Kč za prvního psa,

• 100 Kč za každého dalšího psa.

Výsledek hlasování: pro: 2 proti: 3 zdrželi se: 0
Usnesení č. 6 nebylo schváleno.

Návrh usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje nové znění vy-
hlášky o místním poplatku ze psů a stanovuje poplatek ve výši: 100 Kč za každého psa.
Výsledek hlasování: pro: 3 proti: 2 zdrželi se: 0
Usnesení č. 7 bylo schváleno.
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Návrh usnesení č. 8: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zachování vy-
hlášky o místním poplatku z pobytu.
Výsledek hlasování: pro: 4 proti: 0 zdrželi se: 1
Usnesení č. 8 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 9: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje nové znění vy-
hlášky o místním poplatku z pobytů a stanovuje poplatek ve výši: 10 Kč za člověka a den.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 9 bylo schváleno.

4. Úprava a schválení směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Předsedající předložil zastupitelům aktualizaci Směrnice o veřejných zakázkách malého roz-
sahu. V průběhu auditu bylo starostovi obce navrhnuto zjednodušit směrnici o veřejných
zakázkách malého rozsahu. Předsedající pročetl nový návrh směrnice, která je zjednodušena
oproti stávající. Směrnice upravuje postup při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
specifikovaných v §27 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek ve znění poz-
dějších předpisů.

Návrh usnesení č. 10: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje nové znění
směrnice č.17 o zadávání zakázek malého rozsahu. Směrnice nabývá platnosti 1. 11. 2023
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 10 bylo schváleno.

5. Revize obecních vyhlášek

Jakub Tláskal seznámil zastupitele s novým systémem zveřejňování obecních vyhlášek a
navrhl revizi stávajících vyhlášek a proběhla diskuze, zda není potřeba některou z vyhlášek
zrušit. Z diskuze vyplynula shoda o zachování vyhlášek ve stávající podobě.

6. Ostatní

• Předsedající seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 9/2023.

• Předsedající seznámil zastupitele s výsledky auditu, který proběhl 5. 10. 2023 a neshle-
dal žádné chyby ani nedostatky v hospodaření obce.

• Předsedající předložil návrh na změnu dodavatele elektřiny. Navrhovatel může zpro-
středkovat nabídku od společnosti VEMEX energie a předpokládané ušetření je 86 000
Kč. Návrhem se bude starosta obce nadále zabývat.

• Byl projednán návrh střednědobého rozpočtu do roku 2026. Požadované návrhy budou
zpracovány a na příští schůzi by mohl být návrh schválen.
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7. Diskuze

• Předsedající oznámil dokončení opravy lavičky, která je v tuto chvíli umístěna u hasi-
čárny a požádal o radu, kam ji umístit, jelikož na tomto místě postrádá smyslu. Z dis-
kuze vyplynula potřeba umístit lavičky pod lípu u č. p. 20 nebo k workoutovému hřišti
u č. p. 73. Lavička bude na jedno z těchto míst umístěna a na druhé bude objednána
nová.

• Předsedající prodiskutoval se zastupiteli průběh stavebních prací na chodníku v Hlo-
hově. Při stavebních pracech bylo zachováno několik původních obrubníků. Bylo pro-
jednáno jejich možné využití v rámci obecních oprav. Přebytečné obrubníky obec nabízí
k prodeji obyvatelům obce. V první fázi je k prodeji nabízeno 50 ks obrubníku v ceně
30 Kč za 1 ks.

• Kontrolní komise upozornila na problém kontejneru pro sběr oděvů, který nebyl již
několik měsícu vyvezen. Jakub Tláskal seznámil zastupitele s jednáním, které vede
s firmou TextilEco, která je za svoz odpovědná, ale prozatím je komunikace více než
obtížná.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 12. 10. 2023 v 19.45 hod.
Zápis byl vyhotoven dne 22. 10. 2023.

Přílohy zápisu: prezenční listina, rozpočtové opatření č. 9/2023, vyhláška o místním poplatku
z pobytu, vyhláška o místním poplatků ze psů, směrnice č. 17 o veřejných zakázkách malého
rozsahu.

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Vyvěšeno na úřední desce dne 22. 10. 2023. Sejmuto z úřední desky dne 8. 11. 2023.
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